

No. 2545. Multilateral

CONVENTION RELATING TO THE STATUS OF REFUGEES. GENEVA, 28 JULY 1951 [*United Nations, Treaty Series, vol. 189, I-2545.*]

ACCESSION (WITH DECLARATION)

Nauru

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 28 June 2011

Date of effect: 26 September 2011

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 28 June 2011

Declaration:

N° 2545. Multilatéral

CONVENTION RELATIVE AU STATUT DES RÉFUGIÉS. GENÈVE, 28 JUILLET 1951 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 189, I-2545.*]

ADHÉSION (AVEC DÉCLARATION)

Nauru

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 28 juin 2011

Date de prise d'effet : 26 septembre 2011

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : d'office, 28 juin 2011

Déclaration :

[ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS]

"[...] the Republic of Nauru considers itself bound by alternative (b) of Article 1B(1) thereof, that is to say "events occurring in Europe or elsewhere before 1 January 1951".

[TRANSLATION – TRADUCTION]

La République de Nauru se considère liée par l'alinéa b) du paragraphe 1 de la section B de l'article premier, c'est-à-dire les « événements survenus avant le premier janvier 1951 en Europe ou ailleurs ».